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Retsudvalget

Til:

Dato:

Justitsministeren

3. januar 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 157
Vil ministeren med henvisning til artiklen i Information 14/12-07: "Kritik af 
politiets metode under terroranholdelse" redegøre for:
a)  Hvorfor politiet er begyndt at anvende hætter ved anholdelser, i hvor lang 
tid sådanne hætter er blevet anvendt, samt i hvilke typer sager og hvor mange 
gange i alt hætter er anvendt i forbindelse med anholdelser. 
b) Om det er korrekt, når det påstås, at hætterne anvendes for at skræmme de 
anholdte, og at de anholdte har hætterne på  i så lang tid, at de reelt mister 
stedsans m.v., samt at ideen til at anvende hætter stammer fra USA´s 
behandling af Guantanamofangerne og krigsfanger i øvrigt.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra .

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den .

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Skriv e-mail og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup

formand
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